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Abstract (en)
The distributing valve (70) comprises a controlled slide valve (3) and a pressure-compensating slide valve (16) which is associated with
complementary means (84, 85, 95) in such a way that it causes the pressure drop in the controlled slide valve (3) to depend on the difference
between the service and load-sensing pressures, according to a linear function having a strictly positive coefficient and a strictly negative constant.
<??>In the control system, each compensating slide valve (16) operates according to the same linear function, or at least one of the distributing
valves comprises a compensating slide valve operating according to a different linear function. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le distributeur (70) comporte un tiroir commandé (3) et un tiroir compensateur de pression (16) associé à des moyens complémentaires (84, 85,
95) de façon à ce qu'il fasse dépendre la chute de pression dans le tiroir commandé (3) de la différence entre les pressions de service et de load-
sensing, suivant une fonction linéaire à coefficient strictement positif et à constante strictement négative. Dans l'ensemble de commande, chaque
tiroir compensateur (16) fonctionne suivant la même fonction linéaire, ou bien au moins un des distributeurs comporte un tiroir compensateur
fonctionnant suivant une fonction linéaire différente. <IMAGE>
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